

# 如何解决篮球场积水问题

产品名称	如何解决篮球场积水问题
公司名称	湖北盛立体育科技有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	塑胶跑道,塑胶跑道生产厂家,新国标塑胶跑道,混合型塑胶跑道,透气型塑胶跑道,EPDM塑胶跑道,硅PU球场,丙烯酸球场施工,足球场人造草坪材料,塑胶跑道价格每平方米多少钱
联系电话	15907164393 18627895877

## 产品详情

夏季多雨天气过后，经常会出现一些塑胶球场上面积聚了一些雨水导致球场难以在短时间内正常使用。塑胶球场如何正确施工才能避免出现积水问题，保证场地正常的使用。一定要做好严格控制塑胶球场基层密实度，为了防止铺设胶面后发生局部起泡脱壳，应该严格控制基层密实度。

After the rainy weather in summer, there are often some rain pools on some plastic courts, which make it difficult for the golf course to be used in a short time. How to correctly construct the plastic courts can avoid the problem of water accumulation and ensure the normal use of the venues. We must strictly control the compactness of the base of the plastic course. In order to prevent the local foaming and shelling after laying the rubber surface, we should strictly control the density of the base.

为了使塑胶球场的平整度得到保证，应该尽量将将塑胶球场跑道的跨度增大，一般雨后场地的南北半圆会出现积水情况，尤其是跳高区半圆会比较严重。为了使场地的坡度得到良好保证从而利于场地的排水，最好采用“龟背式”施工法。

In order to ensure the smoothness of the plastic court, the span of the plastic runway should be increased as far as possible, and the water accumulated in the north and South semicircle of the site after rain, especially the semicircle in the high jump area, will be more serious. In order to ensure a good slope of the site and to facilitate drainage of the site, it is best to use the "turtle back" construction method.

在塑胶球场施工时注意施工方式，可以对塑胶球场的积水问题加以改善，从而提高场地利用率，得到更好的使用效果。

In the construction of the plastic court, the construction method should be paid attention to, which can improve the water accumulation of the plastic court so as to improve the utilization rate of the field and get better use effect.

优正体育是集专业设计、生产、销售、服务于一体的塑胶地面材料厂家，为广大客户提供全方位一体化的优质完美服务,无论是在工程咨询、设计，还是建设或是材料销售方面，我们都用优秀服务来满足客户需求。运动场自结纹橡胶跑道工程找优正体育实惠。